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Številka: 00703-8/2021-2 
Datum: 25. 5. 2021 
 
 
 

Z A P I S N I K 
18. seje občinskega sveta Občine Renče–Vogrsko, 

ki je bila v torek, 25. 5. 2021, ob 16. uri 
v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici. 

 

 
Sejo je sklical in vodil župan Občine Renče–Vogrsko Tarik Žigon. Začela se je ob 16.02. 
 
Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji. 
 
Na seji so prisotni: 
 

1. člani občinskega sveta in župan: 
Vanda Ožbot, Marko Furlan, Aleš Furlan, Boris Čoha, Andraž Furlan, Žan Bric, Karmen 
Furlan, Urban Martinuč, Marko Švara, Viktor Trojer, Jožef Hvalica, Dušan Nemec, 
Radovan Rusjan, Florida Petelin, Borut Zorn in Tarik Žigon 
 
upravičeno odsotni:  
 

2. občinska uprava 
 
Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost.  
 
Župan da v potrditev zapisnik 17. redne seje občinskega sveta.   
 
Aleš Furlan poda še popravek na 10. strani: Opomni, da je v obnovo vlagal tudi Kraški zidar. 
Predlaga popravek: Opomni, da je bil pred tem delno obnovljen s strani Kraškega zidarja. 
 
Vanda Ožbot pove, da je svoje popravke že pismeno podala pred samo sejo. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 14 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X   
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
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Urban Martinuč X  
Žan Bric       X  
Karmen Furlan    
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin       X   
Borut Zorn X  

Zapisnik 17. redne seje je potrjen. 
 
 
 
K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda. 
 
Župan preide na prvo točko dnevnega reda, ki obravnava in sprejema predlagan dnevni red. 
 
 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 

2. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje, 

3. Soglasje k sistemizaciji novega delovnega mesta v vrtcu Renče (poročevalca: Vladka Gal 

Janeš, Višja svetovalka za družbene dejavnosti; Bogomir Furlan, ravnatelj OŠ Renče), 

4. Letno poročilo za leto 2020 ter poslovni in finančni načrt za leto 2021 JSMGG (poročevalka: Iris 

Podobnik, direktorica), 

5. Letno poročilo za leto 2020 ter program dela in finančni načrt za leto 2021 GENG (poročevalec: 

Aleš Markočič, direktor), 

6. Soglasje k Pogodbi o skupni uporabi ZC CERO Nova Gorica (poročevalec: predstavnik 

Komunala d.d.), 

7. Vprašanja in pobude svetnikov, 

8. Sklep o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda OŠ Renče (poročevalka: Florida 

Petelin, predsednica KMVVI), 

9. Sklep o imenovanju predstavnika soustanovitelja v Svet zavoda za gasilsko in reševalno 

dejavnost Nova Gorica (poročevalka: Florida Petelin, predsednica KMVVI), 

10. Sklep o dodatnem subvencioniranju plačil staršev za vrtec 2021 (poročevalka: Vladka Gal 

Janeš, Višja svetovalka za družbene dejavnosti), 

11. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega (poročevalka: Špela Glušič, Višja svetovalka za pravne 

zadeve), 

12. Odlok o spremembi Odloka o kategorizaciji občinskih cest (poročevalec: Tarik Žigon, župan), 

13.  Razno. 

 

Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
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Župan da na glasovanje potrditev predlaganega dnevnega reda. 

 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X   
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin       X   
Borut Zorn X  

Dnevni red je sprejet.  
 
 

K  2)  Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje. 

Župan preide na drugo točko dnevnega reda, ki obravnava poročilo župana in pregled sklepov 
iz prejšnje seje.  
Na 17. redni seji je OS sprejel naslednje sklepe: Sklep o Soglasju k določanju delovne 
uspešnosti direktorice LUNG, Sklep o Soglasju k določanju delovne uspešnosti direktorice 
Javnega zavoda za turizem nova Gorica in Vipavska dolina, Sklep o Soglasju k določanju 
delovne uspešnosti direktorja Glasbene šole Nova Gorica, Sklep o Soglasju k določanju 
delovne uspešnosti direktorja OŠ Kozara, Sklep o Zaključnem računu za leto 2020, Sklep o 
porabi presežka prihodkov na odhodki za Javni zavod za turizem Nova Gorica in Vipavska 
dolina, Sklepe o podelitvi občinskih priznanj: Albinci Pisk, Nejcu Kovačiču, Rajku Lasiču, Alešu 
Buciku in Angelu Mlečniku. Sklepi so bili ustrezno objavljeni in poslani pristojnim osebam. 
Župan pove, da je področju okolja in prostora poteka vodenje postopkov ob prijavi občanov na 
javni razpis za sofinanciranje nakupa in vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav na območju 
Občine Renče–Vogrsko v letu 2021. Poteka redno usklajevanje s Komunalo glede odvoza 
azbestnih odpadkov. Na projektu pot ob Vipavi potekajo gradbena dela: večina odsekov je 
izvedena, ob ptičji opazovalnici so postavljeni temelji, potrebna bodo nekatera dodatna dela 
(ureditev odvodnjavanja, nekatera dela smo že naročili). Projekt Grevislin: izbran nadzornik, 
izvajalec je uveden v delo, pridobivajo se soglasja, usklajevanje z izvajalcem glede izvedbe, 
sestanki in pridobivanje ponudb za dopolnitev dokumentacije za ZID 5 (ki ni bil del razpisa) in 
razsvetljave, ki ni bila vključena v obstoječe načrte obrežnih zidov in pločnika. Ta se bo 
predhodno izvajal, nabrežina se bo urejala, ko bodo to dovoljevala okoljevarstvena dovoljenja. 
Naročena je sanacija drogov za zaščitno mrežo in razsvetljavo športnega igrišča ob POŠ 
Bukovica, ki je v slabem stanju in že dalj časa predstavlja resno nevarnost. V pripravi je razpis 
za vzdrževanje gozdnih cest za leto 2021. Redno se izvaja košnja ob občinskih cestah. Skoraj 
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je dokončana sanacija zbirnega centra pri Goriških opekarnah. Izvaja se sanacija strehe Trg 
70 v Renčah in v Lukežičih. Saniralo se bo dimnikarske cevi na Trgu 9. Pripravlja se 
dokumentacija za razpise za izvedbo javnih naročil za 4 projekte iz PP: Ureditev odvodnjavanja 
meteornih vod v zaselku Lamovo, Ureditev asfaltacije ceste Jazbine (Vogrsko 69–71), 
Vodovod Mohorini (povezava Mohorini–Kaplani), Cesta na Brje (preplastitev) (Vogrsko 33A–
34). Pojasni še, da je projekt Zmajna zaustavljen – zunanji projektant bo pripravil celotno 
rešitev za zaselek. Pripravljena je dokumentacija za fekalni kanal, meteorne vode in vodovod. 
Skladno potekajo mejne obravnave, dajanje informacij občanom in izdajanje soglasij, potrdil, 
pridobivanje soglasij, razna manjša dela, ki jih redno izvaja režijski obrat po celi občini. 
Na področju družbenih dejavnosti pove, da se skladno z roki izvajajo razpisi, odpiranje prijav 
in pozivi k dopolnitvam. Po postopku, ki je določen v pogodbi, se prijaviteljem v roku 8 delovnih 
dni po podpisu zadnje pogodbene stranke nakaže avans v višini 30% od dodeljenih sredstev; 
v primeru, da bodo prijavitelji takoj po podpisu pogodbe izstavili zahtevke za nakazilo celotnih 
sredstev za že izvedene programe oz. projekte, pa bodo sredstva za izvedene programe 
nakazana takoj v celoti. Ureja se postopek soustanoviteljstva Goriške knjižnice Franceta Bevk 
Nova Gorica, ki ne bo imel finančnih posledic, zgolj soustanoviteljski delež. Ta status je 
potrebno urediti predvsem zato, ker je naša občina dolžna po Zakonu o knjižničarstvu knjižnici 
plačevati iste stroške, kot so jih dolžne plačevati ustanoviteljice, nima pa nobenih 
ustanoviteljskih pravic in knjižnici ne more podajati nobenih soglasij, kot npr. k finančnemu 
načrtu. 
Na področju projektov pove, da se je občina v petek, 14. 5. 2021, prijavila na Javni razpis 
za pametna mesta in skupnosti Ministrstva za javno upravo v Ljubljani. V primeru uspešne 
prijave bomo opremili s senzorji smetnjake na 12 najbolj obremenjenih otokih po občini. 
Opremile se bodo s senzorji za kakovost zraka 3 javne stavbe (OŠ Renče, POŠ Bukovica, 
Občinska uprava) ter postavil se bo merilnik z registracijo vstopov oz. izstopov na reko Vipavo 
na jezu v Renčah. Projekt ima predvideno 100% sofinanciranje. Pridobiti je bilo potrebno 
soglasja Komunale NG in OŠ, izvedenih je bilo več sestankov in usklajevanj v sklopu 
konzorcija. Za projekt Walk of Peace / Pot miru je potekalo uradno odprtje muzeja sanitete v 
stari vežici v Renčah. Dogovarjamo se o upravljanju muzeja z društvom KUL-TU-RA Renče. 
Pripravljali so se članki in ostala promocija novega muzeja. Prav tako je bilo izvedeno odprtje 
muzeja KUJ.ME. Oddano je bilo poročilo za prvi zahtevek za povračilo deleža sredstev. Članki 
in ostala promocija novega muzeja. Za Vinišče muzej na prostem prve svetovne vojne potekajo 
usklajevanja z vodilnim partnerjem in MONG glede urejanja dokumentacije oz. pogodb za 
izvedbo projekta. Pridobila so se dodatna sponzorska sredstva s strani Slovenskih državnih 
gozdov v višini 1.500 €, ki bodo namenjena postavitvi urbane opreme in smetnjakov. Izvedena 
je bila podelitev za Županovo vino 2021 – izpeljan je bil uradni dogodek podelitev plaket, ki je 
potekal skupaj z MONG in Občino Ajdovščina v Vipavskem Križu. Zbirajo so ponudbe za 
pripravo razvojne strategije Občine Renče–Vogrsko za leto 202–2027, kar bo omogočalo 
prijave na dodatne razpise in za pripravo regijske strategije.  
Na področju turizma se izvaja več aktivnosti: potekajo sestanki z glavnimi organizatorji glede 
izvedbe dogodka Rally Nova Gorica, ki bo izpeljan tudi v naši občini, sestanki  z glavnimi 
organizatorji glede izpeljave kolesarskega dogodka Tour Slovenija, ki bo skozi našo občino 
potekal 12. 6. 2021, sestanki potekajo tudi z glavnimi organizatorji glede izpeljave in potrebnih 
soglasij glede dogodka ultra-trail UTVV. 
Na področju kmetijstva je bila oddana prijava škode po pozebi aprila 2021. Zahvali se 
sodelavcem in drugim občinam, ki so opazili, da v prvi oceni škode po pozebi Kmetijske 
svetovalne službe, ki je bila posredovana URSZR (Uprava za zaščito in reševanje) in 
objavljena na spletni strani zbornice, ni navedenega območja spodnje Vipavske doline. Zato 
smo na napako opozorili in škodo ustrezno prijavili. 
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Pod točko razno še doda, da je občina izvedla postopek javnega naročanja za izvedbo revizije 
v občini. Plan revizije je bil potrjen s strani NO. Prav tako je bil izveden postopek za revizijo 
finančnega dela OŠ Renče.  
Pove, da poteka prodaja nepremičnin. Za vsako nepremičnino je potrebno opraviti cenitev in 
izdati potrdilo o namenski rabi, za nekatere bo potrebno opraviti parcelacijo ali mejno 
obravnavo.    
 

K 3) Soglasje k sistemizaciji novega delovnega mesta v vrtcu Renče (poročevalca: 
Vladka Gal Janeš, Višja svetovalka za družbene dejavnosti; Bogomir Furlan, ravnatelj 
OŠ Renče). 
 
Župan preide na tretjo točko dnevnega reda, ki obravnava soglasje k sistemizaciji novega 
delovnega mesta v vrtcu Renče. Besedo najprej preda višji svetovalki za družbene dejavnosti, 
Vladki Gal Janeš.  
  
Vladka Gal Janeš pove, da je OŠ Renče na občino podala vlogo k soglasju. Razlog je, da je 
delavka, ki je bila vključena v ceno za vrtec (v obsegu 38% svoje zaposlitve). Z nastopom 
njene upokojitve njenega dela ne opravlja več, vrtec pa delovno mesto potrebuje. Več je 
podano v obrazložitvi, ki je sestavni del gradiva za 18. redno sejo OS.  
Poudari še, da gre za polovično zaposlitev, občina bi plačevala 38%. Dodatnega delovnega 
mesta se ne da sistematizirati znotraj cene za vrtec, saj je to mesto že sistematizirano. Zato je 
to delovno mesto potrebno zaposliti novo osebo.  
Občina je prosila za dodatno mnenje ministrstvo. To je podalo mnenje, da bi občina lahko 
sistemizirala delovno mesto kot izjemo po 38. členu Pravilnika o normativih in kadrovskih 
pogojih. Po pregledu pravilnika je občina ugotovila, da to ne zadošča kot pravna podlaga.  
Zavod je spremenil ime delovnega mesta v čistilka, perica, kuhinjski pomočnik, kar je vključeno 
v 16., 17. in 18. člen pravilnika. To torej omogoča ustrezno podlago. 
Sistemizacija bi se plačevala od 1. junija dalje. 
 
Župan preda besedo še drugemu poročevalcu, ravnatelju OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša 
Renče, Bogomirju Furlanu.  
 
Bojan Furlan pojasni, da je delavka ocenjena kot invalid tretje kategorije, kar omejuje njen 
delovni čas in opravljanje dela sede (odločba iz leta 2017). Šola nima razpisanega delovnega 
mesta, ki bi te pogoje omogočalo. Odločba je bila na reviziji, na odločbo se je delavka pritožila, 
komisija je pri svoji odločitvi vztrajala.  
V tem času (minilo je eno leto) je osebni zdravnik predlagal novo obravnavo, odločitev je bila 
ista. Obstale sta dve možnosti: odpoved zaradi nezmožnosti opravljanja dela ali reševanje 
zaposlitve kot delovni invalid. Takega delovnega mesta pa ni v sistematizaciji. 
Komisija Ministrstva za delo, družino in socialne zadeve je predlagala iskanje drugih načinov 
zaposlitve. Ker je bil to čas vala koronavirusa, so bili viri za iskanje pomoči in odgovorov 
omejeni. Delavka je bila tačas na čakanju, strošek je bil na strani šole.  
Šola se je odločila, da bo delavko obdržala v sistemu in zato oblikovala delovno mesto, v 
skladu s šolskimi standardi.   
 
Župan pove, da je predlog sistematizacije za izdajo soglasja obravnaval Odbor za družbene 
dejavnosti, zato preda besedo njegovemu predsedniku, Borutu Zornu. 
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Borut Zorn pove, da je ODD obravnaval predlog dvakrat. Na zadnji seji odbora so sprejeli 
sklep, ki je vključen v predlogo sklepa današnje seje. ODD predlaga občinskemu svetu, da 
sprejme sklep, da poda soglasje k sistematizaciji dodatnega delovnega mesta z določilom, da 
bo občina doplačevala stroške te zaposlitve do dneva prenehanja delovnega razmerja 
invalidne delavke. Delovno mesto se torej odpira za čas zaposlitve te delavke.   
 
Župan odpre razpravo. 
 
Vanda Ožbot zanima jo ali ima občina zagotovljena ta sredstva v proračunu ali bo potreben 
rebalans. 
 
Vladka Gal Janeš pojasni, da so finančne posledice, ker sredstva niso bila načrtovana. Pove, 
da realizacija in preobremenitve na tej postavki na dan 4. 5. 2021 znašajo 15.607 evrov. 
Občina plačevala bi za letošnje leto plačala znesek 2507 evrov. Ta sredstva bi na tej postavki 
bila razpoložljiva.  
 
Borut Zorn pove, da je člane ODD zmotilo, da je bila odprta in se reševala kar dve leti. Meni, 
da se ljudi v zavodu potisne v neprijeten položaj. Ne razume razloga, zakaj se je tako dolgo 
reševalo.  
 
Bogomir Furlan pojasni, da je šola peljala postopek skladno s predpisi. Šola naj bi celo sama 
intervenirala, ko je na odgovor čakala leto dni. Po tem je zdravnica dala delavko ponovno na 
presojo, kar je zopet terjalo svoj čas. Prav tako je oblikovanje novega delovnega mesta je 
zahtevalo postopek.  
Šola je poskušala reševati njeno stisko in izvajala postopke zakonito. Pove še, da so postopki 
preverljivi, reševanje zadeve je šola poskušala izvesti kar se da sistematično in angažirano.  
 
Župan da na glasovanje sklep k soglasju k sistemizaciji novega delovnega mesta v vrtcu 
Renče. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X   
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric      X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin       X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet.  
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K 4) Letno poročilo za leto 2020 ter poslovni in finančni načrt za leto 2021 JSMGG 
(poročevalka: Iris Podobnik, direktorica). 
 
Župan odpre četrto točko dnevnega reda, ki obravnava letno poročilo za leto 2020 ter poslovni 
in finančni načrt za leto 2021 JSMGG. Besedo preda poročevalki, direktorici JSMGG, Iris 
Podobnik. 
 
Iris Podobnik predstavi letno poročilo za leto 2020 ter poslovni in finančni načrt za leto 2021 
JSMGG, ki je sestavni del gradiva za 18. redno sejo.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
Viktor Trojer zanima ga, zakaj je bilo tako malo sredstev namenjenih za Občino Renče-
Vogrsko. 
 
Iris Podobnik pojasni, da je bilo vlog iz občine malo. Vsi, ki so izkazali zanimanje, so posojila 
prejeli. Če so bile vloge nepopolne, se javni sklad trudi, da so te ustrezno dopolnjene in 
obravnavane.  
 
Radovan Rusjan apelira na podjetnike, naj se poslužujejo sklada občin, ki omogoča pomoč 
obrtnikom in podjetnikom. Posojila so tu brez dodatnih stroškov.  
Kot eden izmed koristnikov posojila se zahvali za poslušnost, kar je še posebej prišlo prav v 
času polletnega neobratovanja v času korone. Dogovori o povračilu so pripeljali do skupne 
točke. Poziva, da tako kmetje in obrtniki koristijo ta namenska sredstva.  
 
Župan pove, da se občina trudi pri oglaševanju in ozaveščanju javnosti preko družbenih 
omrežij in spletne strani občine. 
 
Župan da na glasovanje sklep o podaji soglasja k letnemu poročilu ter poslovnemu in 
finančnemu načrtu JSMGG.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X   
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric       X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
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Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin       X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet.  
 

K 5) Letno poročilo za leto 2020 ter program dela in finančni načrt za leto 2021 GENG 
(poročevalec: Aleš Markočič, direktor).  
 
Župan preide na peto točko dnevnega reda, ki obravnava letno poročilo za leto 2020 ter 
program dela in finančni načrt za leto 2021 GENG. Besedo preda poročevalcu, Alešu 
Markočiču, predsedniku GENGA. 
 
Aleš Markočič predstavi letno poročilo za leto 2020 ter program dela in finančni načrt za leto 
2021 GENG, ki je sestavni del gradiva za 18. sejo občinskega sveta.  
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan preda besedo predsednici občinske uprave, Ani Vuk. 
 
Ana Vuk pove, da je bilo k tej točki kot del gradiva poslano tudi soglasje k določanju delovne 
uspešnosti direktorja GENG. Gradivo je bilo podano s strani Sveta zavoda, ki je na 15. seji v 
februarja obravnavalo predlagano soglasje. Na seji je Svet potrdil da je direktor dosegel 100% 
vrednost meril za zagotavljanje dela plače za delovno uspešnost, kar je v skladu s pravilnikom 
in merili. Prav tako so potrdili, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti nameni 2% osnovne 
plače direktorja.  
Za izdajo soglasja je potrebno pridobiti soglasje vseh soustanoviteljev GENG-a. 
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje soglasje k določitvi delovne uspešnosti direktorja GENG.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X   
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric       X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
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Radovan Rusjan X  
Florida Petelin       X   
Borut Zorn X  

Sklep o podaji soglasja je sprejet. 
 
 

K 6) Soglasje k Pogodbi o skupni uporabi ZC CERO Nova Gorica (poročevalec: 
predstavnik Komunala d.d.), 
 

Župan preide na šesto točko dnevnega reda, ki obarvana soglasje k Pogodbi o skupni uporabi 
ZC CERO Nova Gorica Pogodbo. Besed preda poročevalcu Darju Rolihu, predstavniku 
podjetja Komunala d.d. 
 
Darjo Rolih pove, da so skupni centri navadno zgrajeni na že obstoječih območjih odlagališča 
ali na zaprtih odlagališčih. Možnost, kako so lahko manjše občine v skladu   
z zakonodajo je ta, da ni potrebno narediti večjega zbirnega centra, ampak ta, da občine med 
sabo oblikujejo skupen center. Kot tak je edini primeren CERO v Stari Gori.  
Komunala je povabil MONG, kot lastnico infrastrukture, da pomaga pri pridobitvi zakonodajnih 
zahtev. Meni, da je že obstoječi center pozitivna plat te zgodbe in prav tako tudi podpis 
pogodbe o skupni souporabi.  
 
Župan pove, da je točko obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku, Viktorju Trojerju. 
 
Viktor Trojer pove, da OGP soglaša s podpisom pogodbe, s pogojem, da se obdobje omeji na 
dobo desetih let. 
 
Župan pove, da je soglasje obravnaval tudi Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo 
predsednici, Karmen Furlan. 
 
Karmen Furlan pove, da je tudi OOP podprl podpis pogodbe z istim zadržkom – da se pogodba 
podpiše za dobo desetih let. 
 
Župan pove, da je točko obravnavala tudi Statutarno pravna komisija. Besedo preda njenemu 
predsedniku, Andražu Furlanu.  
 
Andraž Furlan pove, da je komisija obravnavala procesni del in da je ta skladen s poslovnim 
redom občine. Občinskemu svetu predlaga, da zadevo ustrezno obravnava.  
 
Župan pojasni, da je skupna nit dopolnitev predloga ta, da se, skladno s predlogi odborov, 
predlaga podpis pogodbe za obdobje desetih let.  
 
Župan odpira razpravo. 
 
Vanda Ožbot pove, da je imela že ob prvi obravnavi pripombo, da je potrebno izvesti meritve 
izcednih vod. Meritve je pridobila, pričakovala je predstavnika izvedenih meritev tudi na seji, ki 
bi rezultate utemeljil.  
Tudi sama je predlaga podpis pogodbe za največ 10 let.  
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Župan pove, da so bili izvajalci meritev povabljeni na sejo, a se je niso udeležili. 
 
Marko Furlan se pridruži pripombi svetnice Vande Ožbot. Pove, da bo brez obrazložitev težko 
podprl predlog podpisa. 
 
Župan pove, da je občinska uprava ustrezno izvedla zadolžitve, dodatne obrazložitve bi moral 
tolmačiti izvajalec meritev. Te naj ne bi presegale od normativov.   
 
Župan da na glasovanje predlog z dopolnitvijo, da se pogodba podpiše za dobo 10 let.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 14 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X   
Marko Furlan    
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric       X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin       X   
Borut Zorn X  

Predlog spremembe je sprejet. 
 

Župan da na glasovanje sklep z upoštevano dopolnitvijo.   

 

Rezultat glasovanja: 

NAVZOČI: 15 
ZA: 12 
PROTI: 1 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot    
Marko Furlan   X 
Aleš Furlan 

 
 

Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric       X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
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Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin       X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet. 
 

 

K 7) Vprašanja in pobude svetnikov. 

Župan preide na sedmo točko dnevnega reda in preda besedo svetnikom.  

Marko Švara postavi vprašanje glede sofinanciranja gradnje širokopasovnega interneta. 
Opomni, da je župan na prejšnji seji povedal, da se je sestal s predstavniki podjetja Telekom 
in RUNE. Izpostavi pomembnost tega projekta, sploh v času šolanja in dela od doma ter za 
območja občine, kjer ta infrastruktura še ni zgrajena. Lokalne skupnosti sicer nimajo 
neposredne vloge pri gradnji, izpostavi pa postopke glede dodelitve služnosti.  
Upa, da je občina seznanjena s konferenco o razpisu, ki je potekala 20. aprila prav na to temo 
– v okviru razpisa naj bi bilo na voljo več kot 21 milijonov evrov. Ta razpis je zadnji v sklopu te 
finančne perspektive.  
Zanima ga, kaj se je od zadnje seje na to temo odvijalo.      

- Župan pove, da je podjetje Telekom pripravilo projekt (za Britof, Dolnji konec in 
območje, kjer se bo gradila kanalizacija). Podjetje T2 je dostavilo projekt za območje 
Bazara-Volčja Draga-Bukovica (projekt v stanju presoje). Izveden je bil sestanek s 
predstavniki projekta RUNE. V roku meseca dni bodo pripravili projekt tudi za našo 
občino (del Bukovice, Stare Gore). Del omrežja bo vkopanega, del pa poteka po kablih 
Elektra Primorska.  
Del občine je sicer že bil označen kot internetno pokrit, saj je tako predvideval projekt 
KA-TE Nova Gorica, ki pa ni bil izveden. Najprej bo potreben torej izbris iz optičnega 
katastra.  
Samo ponudnika RUNE in Telekom sta zakonsko zavezana, da ob priključitvi dajejo 
možnost kateregakoli operaterja.  

- Marko Švara doda pobudo glede omejitve hitrosti 30 km/h pred Zadružnim domom 
Vogrsko. Slednje se mu zdi še toliko bolj pomembno v času obnove jezera Vogršček. 

- Župan pove, da pričakuje ponudbo. Doda še, da se bo obenem uredila cestna ureditev 
na štirih cestnih odsekih. Oceni, da bo to delo izvedeno v roku do naslednje seje. 

- Marko Švara pripomni še, da je ob pregledu zapisnikov opazil, da nekatera vprašanja 
s strani svetnikov, ko ti želijo pisni odgovor po sami seji, ostajajo neodgovorjena. 

- Župan pove, da bo preveril. 
 
Radovan Rusjan pove, da je ob odprtju dveh muzejev v naši občini pričakoval tudi zloženke, 
ki bi jih bilo mogoče ponuditi gostom in turistom.  

- Župan pove, da je tudi to v načrtu. Ko bo izveden tudi muzej na prostem na Vinišču, se 
bo pripravilo zloženko z ustreznim zemljevidom in drugimi potrebnimi informacijami, ki 
bodo zajemale tudi ponudnike kulinarike, vin, športa, kulture ... 

- Radovan Rusjan zanima ga, kdaj bo podelitev nagrad za zlati grb in občinske nagrade 
(za lansko in letošnje leto). 

- Župan pove, da se datum zamika zaradi sproščanja ukrepov. Točen datum bo javno 
objavljen.  
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- Radovan Rusjan vpraša še glede tematike lakirnice v Martinučih. Lastnik mu je 
zagotovil, da ima v hali samo potopno barvanje in da to ne izteka v jarke. Pogosti obiski 
inšpekcije niso pokazali neskladij. Sam ne vidi problemov, zato ga zanima, ali stoji za 
tem drug namen - da se lastnika »zalovi« s tega območja, četudi daje zaposlitev 
številnim posameznikom.    

- Župan pojasni, da so se pri njemu oglasili krajani, ki živijo ob lakirnici. Ti se namreč se 
pritožujejo zaradi izpustov, kar so tudi dokumentirali s fotografijami. Župan se je sestal 
tudi z lastnikom lakirnice. Slednji je obljubil, da bo do konca meseca na občinsko 
upravo posredoval odločbe o ustreznosti izvajanja del. 
Občinska uprava je preverjala tudi osno obremenitev tistega dela ceste, teren je 
pregledal tudi poveljnik CZ.  
Pove, da se bo zavzemal za varnost in zdravje tamkajšnjih občanov. Lastniku se je 
ponujalo druge lokacije (znotraj občine), ki so logistično dostopnejše. Ta projekt pa ima 
možnost širitve v stanovanjsko cono. 
Zavzemal se bo za ustrezno rešitev tako na strani krajanov kot tudi lastnika obrti.  

- Radovan Rusjan zanima ga lokacija Lakeness. Slišal je za prijavljene novih projektov, 
ki so drugačni od javnih in potrjenjih obravnav. Prav tako se je zaradi tega spremenila 
lokacija za dnevno varstvo starejših. Predlaga, da Viktor Trojer (kot Medic hotel) stopi 
v aktivnosti, za ustrezno izvedbo dnevnega varstva.     

- Župan pojasni, da je občina uredila rušenje dotrajane infrastrukture na območju 
festivalskega dogajanja Lakeness. Občina je v postopku projektne ideje tega območja, 
ki bi ohranjalo svojo prvotno idejo: združevanje krajanov, rekreacije, kulture in 
prireditev. Postavka za to območje v tem letu znaša 20.000 evrov. S temi sredstvi bo 
občina skušala urediti prve funkcionalne objekte. Izvedeni so bili sestanki z upravljalci 
tamkajšnjega prostora.  
Cilj je oblikovati prostor, ki bo služil vsem dosedanjim in novim uporabnikom. 

- Viktor Trojer poda repliko glede točke o dnevnem centru. Kot prokurist družbe Turzis 
pove, da je odprt do vzpostavitve dnevnega centra. Pove, da razpolaga z ustreznimi 
dovoljenji za izvajanje te storitve po ekonomski ceni, saj nima koncesije. Če je interes 
občine in občanov, da se ta storitev izvaja, predlaga, da občina sproži ustrezne 
postopke za pridobitev koncesije.     

- Župan se zahvali za pojasnilo, saj je bil prvič seznanjen s to možnostjo.  
Kar se tiče centra za starejše pri Šampionki pojasni, da je občina izvedla nekatere 
cenitve ter obravnavala možnost zamenjave nekaterih zemljišč. Iz preteklih mandatov 
ostaja tudi ideja zemljišč ob spomeniku. Glede prijave na ustrezen razpis pa pove, da 
je do občine pristopil predstavnik Doma upokojencev Gradišče.  

- Radovan Rusjan vpraša glede parkirnih mest na Renškem trgu za objekte, ki se na tem 
območju prodajajo. Poda pobudo, da se parkirna mesta pri trgovini da v javno dobro.    

- Župan pojasni, da občina še nima ustreznega cenika za nakup/najem parkirnega 
mesta. OOP je na seji odbora dal predlog, da se cenik uredi za celotno občino. Za 
območje nepremičnin na Trgu predlaga, da se uporablja parkirni pri šoli Renče, ki je v 
radiju 200m, kot zahteva zakon.  
Del te tega problema se bo rešil tudi s prodajo nepremičnin, na katerih si bodo občani 
lahko uredili parkirno mesto, in z ureditvijo OPN-ja. 

- Radovan Rusjan ponovno poudari nujnost te ureditve, saj to obenem omejuje tudi 
obnovo  tamkajšnji stavb in pridobitve ustreznega gradbenega dovoljenja.  
Izpostavi še primarni kanalizacijski primarni vod v smeri Bilje. S priklopom na čistilno 
napravo Bilje se Občina Miren–Kostanjevica ne strinja. Zanima ga, ali bo to povečalo 
samo investicijo.   
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- Župan pove, da ima Občina Miren–Kostanjevica interes ukiniti čistilno napravo in 
prenesti vse na čistilno napravo v Vrtojbi. Naša občina planira izboljšavo vodovodnega 
sistema Mrzlek-Hublej in izdelavo fekalnega kanala do konca leta 2023. V tem času 
bodo potekala dela tudi v Občini Miren–Kostanjevica in da bo predhodno (pred 
upravljanjem fekalnega kanala) speljana povezava na centralno čistilno napravo. Na 
kolegiju županov bo sprejet dogovor, da bodo vsi občani imeli enake cene kot občani 
ostali občin – na ta način se bo zmanjšal tudi strošek delovanja. Ob končni priključitvi 
na čistilno napravo bo potrebno razmisliti tudi o mogočem solastništvu.  
Kar se tiče rekonstrukcije vodovodnega sistema Mrzlek-Hublej še doda, da je občina s 
strani Ministrstva za kohezijo prejela odločbo o priznanju približno 1.700.000 evrov 
upravičenih stroškov. Razpisna dokumentacija je že pripravljena in v stanju recenzije. 
Razpis, vreden več kot 3 milijone, bo pripravljen in objavljen v prihodnjih mesecih.       

 
Župan prekine sejo ob 18.00.  
Nadaljevanje seje ob 18.14. 

 
Karmen Furlan zanima jo, ali je občina podala soglasje k novemu imenu turistične destinacije 
Vipavska dolina in čezmejna Goriška. 

- Župan pojasni, da soglasje še ni bilo podano. 
- Karmen Furlan meni, da bi takšno spremembo imena moral obravnavati tudi občinski 

svet. 
- Župan pojasni da je bilo o tem veliko govora. Vključevanje Goriške bi sicer omogočilo 

vključevanje še drugih znamk, a je bilo obenem izpostavljeno več pomislekov. 
- Karmen Furlan ponovno postavi vprašanje, ali je občina izdala soglasje k novemu 

imenu Vipavska dolina in čezmejna Goriška. 
- Župan odgovori, da ni. Podana je bila zgolj pobuda, da se čezmejna Goriška oziroma 

Bordless uporabi zgolj v sklopu dogodka GO!2025.    
- Karmen Furlan meni, da kakršnokoli spremembo imena morali obravnavati odbori in 

občinski svet občine. 
 
Borut Zorn zanima ga, kakšno je stanje projekta širitev telovadnice v Renčah. Po občini se 
pojavljajo novi projekti za rekreacijske centre. Pred več kot 10 leti je občina kupila zemljišče 
za namen širjenja šole in športnega parka – za to so že bili izdelani načrti. Pred tremi leti se je 
začel projekt širitev telovadnice, po drugi strani pa naj bi projekt za Lakeness že imel idejni 
načrt izdelan.    
Društvo Partizan, ki predstavlja celotno občino, zanima, kje stoji ta projekt širitve telovadnice. 

- Župan pojasni, da je letos v načrtu pridobitev gradbenega dovoljenja. Opomni, da se 
je projekt zavlekel, saj se s strani društva prišla zahteva po višanju stropa. Projektant 
je pripravil popravke in jih vnesti v nov DGD – slednje je zahtevalo novo izdajo soglasij. 
Letos ni v proračunu izgradnja, občinska uprava pa si bo v letošnjem letu prizadevala 
za pridobitev gradbenega.  Prav tako je bilo potrebno pridobiti. Doda še, da gre za 
samostojen objekt, ki bo vključen tudi v eko sklad. Ta projekt je prijavljen na razpise, ki 
bo omogočal dodaten vir financiranja. 
Glede del na Laknessu pa pojasni, da gre za montažne objekte, ki potrebujejo le 
soglasje in skrajšan postopek gradbenega dovoljenja.      

- Borut Zorn meni, da za projekt telovadnice manjka volja in zagnanost. Ne verjame, da 
bo zadeva izpeljana in objekt izgrajen. Vidi veliko slabitev športne infrastrukture. Pred 
10 leti je bil  izdelan idejni projekt, ki se ga izvaja. Kar je bilo izdelano v tistem območju 
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so igrala, ki jih je naredila KS Renče s pomočjo participativnega proračuna in parkirišče 
za OŠ.  
Doda še vprašanje glede udora jaška v ulici v Martinučih. Zanima ga, kdaj bo prišlo do 
sanacije.  

- Župan pove, da mu izpostavljena problematika ni znana in da se bo pozanimal pri 
oddelku za okolje in prostor.  
Glede izvedbe športnih investicij pa pove, da želja je in da se dela izvajajo. Obenem 
upa, da ne bo prišlo do novih sprememb projekta s strani društva.  

 
Aleš Furlan poda predlog: ker se mu poraja dvom o pravilnosti postopka glede ocenjevanja 
obeh prispelih predlogov za podelitev občinskega priznanja Zlati grb Občine Renče–Vogrsko 
v letu 2021, predlaga, da SPK in za to pristojne občinske službe preverijo in podajo mnenje o 
pravilnosti izvedbe ocenjevanja KMVVI ter do naslednje seje podajo občinskemu svetu mnenje 
z dokazili – ali so bili izpolnjeni vsi prijavni pogoji, ali so bili izpolnjeni vsi kriteriji in priloženi 
podatki in dokumenti, ki jih je predpisoval sam razpis. Predlog je podan na podlagi 16. člena 
Odloka o priznanjih Občine Renče–Vogrsko.  
Drugi predlog: naj se odstranijo označevalne obcestne table, ki označujejo gostinsko ponudbo 
v Dvorcu Vogrsko. Meni, da takšne table goste zavajajo, saj se gostinska ponudba ne izvaja 
in da se jih nadomesti zgolj s tablami, ki nakazujejo smer dvorca.  
Kot tretjo pobudo pa predlaga, da se makadamsko klančino, ki vodi do hišne številke Vogrsko 
157 K uredi. Lani se je pot zaradi obupnega stanja zgolj začasno uredilo. Predlaga, da se 
občinsko cesto (85 metrov) preplasti z grobim asfaltom, ker je dostopnost zaradi nalivov slaba.  
Predlaga, da se investicijo umesti pod postavko  investicijsko vzdrževanje Punkeš-Mali Dunaj. 
Poziva k pridobitvi ponudbe.  
 
Vanda Ožbot poda predlog, da občinska uprava pripravi pravilnik o oddaji parkirnih mest na 
javnih površinah v najem in skupaj z določitev cen pakirnih mest.  
Zanima jo še rekonstrukcija na vodnem sistemu Mrzlek za dela med Bazaro in železniškim 
prehodom na Volčji Dragi – ali se bo tudi tam izvedel primarni vod kanalizacijskega sistema.  

- Župan pove, da je občina že podala povpraševala na DRSI za umestitev fekalnega 
kanala. DRSI je dal pogoj, da se fekalni kanal umesti na drugi del cestišča. To pomeni 
dodaten strošek odpiranja in renoviranja cestišča. Ta strošek in pogoj DRSI je trenutno 
za občino nesprejemljiv. Upa, da bo do leta 2023 prišlo do uskladitve, ki bo omogočala 
izvedbo tega ločenega projekta.    
 

Dušan Nemec zanima ga, zakaj ni bilo pripravljenega odgovora na vprašanje podžupana 
izpred prejšnjih sej glede investicij – koliko je v projekte vlagala KS Bukovica in koliko občina.  

- Župan pojasni, da ni bilo še pridobljenih vseh podatkov. S podžupanom je bil sprejet 
dogovor, da je rok za pripravo odgovorov podaljšan. 

- Dušan Nemec pove, da ima on že pripravljene podatke za KS Bukovica. Postavi še 
vprašanje o znaku pred KD Bukovica in pokopališčem Bukovica, ki omejuje, kdo lahko 
parkira.  

- Župan pojasni, da zadeva še ni izvedena. 
- Dušan Nemec vpraša o cipresah pri cvetličarni Marvin, ki bi jih bilo potrebno znižati, 

saj predstavljajo grožnjo za cestno telo. Preveril je pri CPG-ju, ki s strani občine še ni 
prejelo nobene prošnje za ureditev tega nasada cipres.   

- Župan pove, da bo zadevo preveril.  
- Dušan Nemec vpraša še o hiši dobre volje: odkupljen je objekt v Volčji Dragi, idejni 

načrt je bil narejen. Meni, da tri leta od novega vodstva ni bilo nič narejenega.  
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Zanima ga, kdaj bo dokončan projekt cesta Kotišče, saj manjkajo ograje. 
- Župan pojasni, da so ponudbe pridobljene. Potreben je pregled in izdaja naročilnice.   
- Dušan Nemec zanima ga še, zakaj KS Bukovica ni obveščena o projektih, ki se bodo 

izvajali na Lakenessu.  
- Župan se za neobveščanje opraviči in pove, da bo v nadaljnje drugače. 

 
Andraž Furlana replicira na zadnjo pobudo svetnika Nemca. Kot predsednik društva, ki je na 
Lakenessu prirejalo dogodke, pove, da je KS Bukovica vedno podpirala delovanje društva, 
zato si želi, da se obveščanje in posvete ohrani.  
Glede razpisa za pumptrack, na katerega se je prijavilo Društvo mladi Renče-Vogrsko. 
Pripravljavec razpisa pripravi potrebno dokumentacijo in postavi pumptrack, ki je odprt za vse. 
 
Vanda Ožbot podpira izjavo Dušana Nemca in predlaga, da se vse idejne projekte razgrne v 
občinski avli, da ljudje vidijo o zadevah, ki se izvajajo in načrtujejo. Pravilno se ji zdi, da dajejo 
občani pripombe na projekte, saj gre za davkoplačevalski denar. 

- Župan pojasni, da se trenutno javnih razgrnitev ne sme izvajati.   
 
Borut Zorn poda repliko: pozdravlja takšne projekte kot je pumptrack. Zanima pa ga, zakaj ni 
nobene razgrnitve in seznanjenosti svetnikov s tako velikimi projekti. Prevprašuje, ali tako velik 
objekt sploh spada v tak prostor.  
Opomni, da je Občina Renče-Vogrsko že kupila v Renčah zemljišče, na katerem bi urejala 
športno infrastrukturo, na tistem območju pa se ne izvaja nič. Poziva k širši sliki in usklajevanju 
prioritet.  

- Župan pojasni, da so začrtani projekti v skladu s proračunu. Za konec se še opraviči, 
da ni bilo predhodno več povedanega. 

 
Marko Furlan zanima ga pločnik na Dombravi, ki prav tako stoji že več let. Zanima ga, kdo bo 
izvajalec, kdo bo imel nadzor nad deli.  
Naknadno ga zanima še, koliko bo pri kanalizaciji soinvestirala tovarna Okroglica. 
Opozori še na cesto proti Vogrščku, ki je zaradi tovornjakov v vedno slabšem stanju.   
Opomni na omejitev hitrosti 30 km/h pri Zadružnem domu Vogrsko.  

- Župan pove, da je na vprašanje o prometnih znakih že odgovoril.  
Pločnik pri Dombravi pripravlja Projekt Nova Gorica – dokumentacijo je potrebno 
uskladiti z DRSI. Upa, da bo v letošnjem letu izvedena realizacija.  
Lokalno podjetje pa je že pridobilo ustrezno dokumentacijo in soglasja. Glede 
prispevkov je še stvar dogovora. 
Cesto Vogršček bo saniralo podjetje, ko zaključi dela.    
 

Karmen Furlan poda pobudo, da se odpiranja ponudb na javne razpise kot član komisije 
udeleži tudi član Odbora za okolje in prostor. 

- Župan pove, da je pobuda uresničljiva, vendar opozori, da se odpiranja pogosto 
izvajajo med tednom v dopoldanskem času, zato bo nujno prilaganje delu občinske 
uprave. Pojasni, da so odpiranja javna, pripravi se ustrezen zapisnik in da je vpogled v 
ponudbe mogoč. Predlaga, da se OOP dogovori, kdo bo član komisije.  

 
Viktor Trojer postavi vprašanje glede Gregorčičeve poti: zanima ga, ali se bodo izvajala dela 
na odseku kjer se konča asfalt pri Arčonih v smeri proti Gradišču. Ta del poti je namreč v 
slabem stanju.  

- Župan pove, da bo dela predal oddelku za okolje in prostor.  
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- Viktor Trojer  pove, da je ob obisku portala o plačilih občine zasledil plačila, knjižena 
kot fizična oseba, namen plače in potnih stroškov, kupoprodaja blaga, storitev, 
najemnina … Lani so ta plačila znašala v višini 40.000 evrov, letos znaša že 5.000 
evrov. Prosi za pojasnilo vsebine teh stroškov (brez imen in osebnih podatkov).  

- Župan pove, da bo pojasnilo pripravljeno. Prosi pa, da svetnik pripravi izpis stvari, ki jih 
vidi in za katera želi pojasnila.   

- Viktor Trojer izpostavi še zaključna računa za leto 2019 in 2020. Izpostavi ugotovitev, 
da je bilo več prihodkov kot odhodkov. Ko primerja plačila, ugotovi, da je razviden trend 
višanja plač, dela na terenu pa se ne izvajajo. Iz povedanega meni, da se dela izvajajo 
prepočasi in preveč selektivno. Apelira, da se pristopi tudi k manjšim projektom in se 
tako poveča realizacija. Predlaga usklajen občinski plan dela, kjer se izvaja več 
vzporednih del. 
Opomni še na prodajo nepremičnin, ki jih v zadnjih dveh mesecih ni bilo. Zanima ga, 
zakaj se v celoti in brez preferenc ne izvaja proračuna in načrt prodaje nepremičnin. 
Zanima ga, zakaj župan ne izvaja proračuna ne izvaja kot je bil spejet. 

- Župan pove, da proračun izvaja, a da je istočasno nemogoče izvajati vse projekte. 
Namen je, da se proračun izvaja in realizira v celoti do konca tekočega leta. Da bi bilo 
izvajanje proračuna še hitrejše in sočasno pa predlaga razširitev delovnih mest v 
občinski upravi.   
Glede prodaje nepremičnin pojasni, da so postopki daljši, saj je potrebno opraviti 
dodatne cenitve. Postopki za prodajo kot občina so namreč daljši kot če bi 
nepremičnine prodajala fizična oseba. Pojasni, da se bo vsa podaja ustrezno izvedla.  

- Viktor Trojer pojasni, da postopek prodaje dobro pozna. 
- Župan pove, da je postopek, ko prodaja občina, drugačen.  

 
Dušan Nemec poda pobudo, da se krajevnim skupnostim da več možnosti in denarja, s katerim 
bi lahko same uresničevale projekte.   
 
Aleš Furlan pojasni, da ko je podal v razmislek pobudo, naj se ukinejo krajevne skupnosti, je 
s tem želel odpreti nove možnosti, ki bi olajšale delo na vseh področjih. S tega stališča bi KS 
ostalo več denarja in prihranilo čas na izvedbi del.      
 

K 8) Sklep o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda OŠ Renče 
(poročevalka: Florida Petelin, predsednica KMVVI).  
 
Župan odpre osmo točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o imenovanju predstavnikov 
ustanovitelja v Svet zavoda OŠ Renče. Besedo preda poročevalki, Floridi Petelin, predsednici 
KMVVI. 
 
Florida Petelin pove, da je komisija s strani Sveta zavoda OŠ Renče prejela obvestilo, da 
preneha mandat vsem trem trenutnim predstavnikom. Pove, da na prvi razpis ni prispela 
nobena prijava. Na drugega pa so prispele štiri prijave. Po debati je komisija sprejela sklep, s 
katerim predlaga občinskemu svetu, da kot predstavnike občine v Svet zavoda imenuje Vesno 
Pahor, Roka Cudra in Anko Sošnja Pregelj. 
 
Župan odpre razpravo. 
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Marko Furlan pove, da iz zapisnika seje KMVVI ni mogoče razbrati, kakšna je bila predstavitev 
prijavljenih kandidatov, niti kakšna je bila debata članov komisije. Zanima ga, na kašni podlagi 
so bili kandidati izbrani in prosi za njihovo predstavitev.  
Kandidatko Tatjano Marvin, katero je predlagal on sam, predstavi kot profesorico nemškega 
jezika, književnosti, umetnostne zgodovine, magistrico znanosti. Kandidatka ima opravljen izpit 
iz upravnega postopka, aktivna je kot prostovoljka zagovorništva otrok pod okriljem človekovih 
pravic. 
Meni, da je kandidatka primerna, saj pozna delo resorja. Ker nima otrok ali bližnjih sorodnikov, 
ki bi obiskovali to šolo, meni, da je zato kandidatka še toliko bolj primerna za to funkcijo, saj 
ne bi prišlo do navzkrižja interesov.     
 
Florida Petelin pojasni, da je KMVVI pregledala vse štiri prijave in na podlagi referenc in 
izkušenj, se je komisija odločila za izbrane kandidate. Prevladovalo je mnenje, da šola pokriva 
območje Bukovice in Renč ter da je prav, da sta ta dva kraja zastopana tudi v Svetu zavoda. 
 
Vanda Ožbot izrazi mnenje, da je občina skupna in da se ji izločanje kandidatov na podlagi 
krajev bivanja zdi nesprejemljivo. Takšen kriterij se ji zdi napačen. 
 
Župan pojasni, da je pripravljen enoten sklep za vse tri kandidate.  
 
Aleš Furlan vpraša, zakaj niso dani vsi štirje kandidati dani na glasovanje posamezno, tisti, ki 
bi prejel največ glasov, bi bil nato predlagan v Svet zavoda. Zanima ga, zakaj je komisija 
izločila četrtega člana, brez obravnave na seji OS. 
 
Župan pojasni, da je tak sklep pripravila KMVVI.   
 
Florida Petelin pove, da se lahko izpelje glasovanje za vsakega kandidata posebej. V tem 
primeru pa se ji zdi delo KMVVI popolnoma nepotrebno. 
Ponovi, da so predlagani kandidati bili izbrani na podlagi referenc in glede na to, kako so aktivni 
pri delovanju.   
 
Župan pove, da gre na glasovanje predlagan sklep. Po 61. členu Poslovnika ima KMVVI ima 
svoje dolžnosti, ki so v tem primeru skladno upoštevana in izvedena.  
 
Viktor Trojer podpre upoštevanje Poslovnika.  
 
Aleš Furlan poda vprašanje glede glasovanja, ki poteka »v paketu« treh kandidatov. Tako 
namreč svetniki glasujejo za vse, četudi jim mogoče ustrezata le dva predlagana kandidata.   
 
Župan pojasni, da je sklep pripravljen v skladu z razpisom, ki razpisuje imenovanje treh 
kandidatov.  
 
Radovan Rusjan pove, da je mu podžupanovo iskanje spornosti v postopku ne zdi sprejemljivo, 
saj je bil pravo korektno izpeljan. Opomni, da v primeru nestrinjanja s predlogom lahko glasuje 
proti.  
 
Marko Furlan predlaga, da se naslednjič v razpisu zapiše, da bodo kandidati izbrani na podlagi 
kraja bivanja.  
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Župan predlaga, da svetnik poda to pobudo pismeno in da se jo ustrezno naslovi na 
pripravljavca razpisa.   
 
Aleš Furlan pojasni, da je svoja vprašanja postavljal z željo po razjasnitvi dvomov. Pojasni še, 
da kandidatom ne nasprotuje.  
 
Župan pojasni, da je bil postopek izpeljan skladno z občinskimi predpisi in dokumenti ter da je 
sklep ustrezno pripravljen. Kot tak gre tudi na glasovanje, če ni s strani svetnikov dodatnih 
vprašanj.  
 
Viktor Trojer apelira, da je gradivo bilo pravočasno pripravljeno. Ne zdi se mu korektno, da 
podžupan ni pred samo sejo razjasnil svoje pomisleke z županom. Če podžupan ne zaupa 
županu in obratno, predlaga, da prekineta skupno delo.  
 
Župan pove, da je bil postopek pojasnjen. Nadaljnjih replik ne bo dopuščal.  
 
Aleš Furlan da je svoja vprašanja izpostavil zaradi pomislekov svetnika Marka Furlana. 
Pojasni, da ne nasprotuje delu župana in da je z vprašanji želel le razčistiti nejasnosti. 
 
Župan da na glasovanje sklep o imenovanju predstavnikov občine v Svet zavoda OŠ Renče 
imenuje Vesno Pahor, Roka Cudra in Anko Sošnja Pregelj. 
 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 10 
PROTI: 2 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot   X 
Marko Furlan 

 
X 

Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan    
Urban Martinuč 

 
 

Žan Bric          
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin       X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet. 
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K 9) Sklep o imenovanju predstavnika soustanovitelja v Svet zavoda za gasilsko in 
reševalno dejavnost Nova Gorica (poročevalka: Florida Petelin, predsednica KMVVI). 
 

Župan preide na deveto točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o imenovanju predstavnika 
soustanovitelja v Svet zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost Nova Gorica. Besedo preda 
poročevalki, Floridi Petelin, predsednici KMVVI. 
 
Florida Petelin pove, da je komisija s strani Sveta zavoda GENG prejela prošnjo o ponovnem 
izboru kandidata oziroma predstavnika. Na javno povabilo je prišel en predlog za imenovanje 
Rajka Lasiča. Predlog ustreza kriterijem, zato KMVVI predlaga, da občinski svet podpre 
imenovanje kandidata v Svet zavoda GENG.   
 
Župan odpre razpravo. 
Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sklep o imenovanju Rajka Lasiča kot predstavnika soustanovitelja v 
Svet zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost Nova Gorica. 
 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 13 
PROTI: 0 
V času glasovanja je odsoten svetnik Marko Furlan. 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot    
Marko Furlan    
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric       X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin       X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet. 
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K 10) Sklep o dodatnem subvencioniranju plačil staršev za vrtec 2021 (poročevalka: 
Vladka Gal Janeš, Višja svetovalka za družbene dejavnosti). 
 
Župan preide na deseto točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o dodatnem 
subvencioniranju plačil staršev za vrtec 2021. Besedo preda poročevalki, Vladki Gal Janeš, 
Višji svetovalki za družbene dejavnosti.  
 
Vladka Gal Janeš podana je bila pobuda staršev, da bi občina subvencionirala tudi počitniške 
odsotnosti za vrtčevske otroke s stalnim bivališčem v občini. Občina je subvencionirala 
odsotnosti, dokler ni bil sprejet zakon o uveljavljanju pravic iz javnih sredstev. Takrat se je ta 
sklep prekinil.   
Ta nova pobuda je bila na ODD večkrat obravnavana. Želja je pomagati staršem in tako 
zmanjšati stroške v času daljše odsotnosti otrok. Po drugi strani pa je občina dolžna poročati 
državnim finančnim službam in centru za socialno delo o teh dodatnih subvencijah.  
Druge občine o tem poročajo. Na podlagi teh poročanj naj se ne bi znižal otroški dodatek ali 
spremenil plačilni razred za vrtec. 
Na postavki »popusti pri plačilu razlike med ceno programov in plačilu staršev« je 1000 evrov 
za primere, da bi CSD občino obvestil, da je prišlo do sprememb pri znižanju plačilnega 
razreda za stanovanjske kredite. Takšnega obvestila občina doslej še ni prejela.  
V primeru, da je sklep sprejet, bo morala občina o tem sofinanciranju poročati in zaprositi vrtca 
v Bukovici in Vogrsko za podatke staršev.  
Potreben bo tudi rebalans za povečanje te postavke. 
Poda primer za leto 2019: če bi se v enem mesecu izpisali vsi otroci hkrati za čas enega 
beseda in bi občina sofinancirala 50%, bi to znašalo okrog 5.000 evrov za vrtcev Bukovica in 
2.000 za vrtec na Vogrsko.     
Ta izdatek v proračunu ni bil načrtovan, zato bi bil potreben rebalans.  
 
Župan preda besedo Borutu Zornu, predsedniku Odbora za družbene dejavnosti, ki je 
predlagan sklep obravnaval na seji. 
 
Borut Zorn pove, da je ODD večkrat obravnaval to zadevo. Strokovna služba je poiskala 
pravno podlago. Subvencija staršem je pravno obrazložena. Strokovna služba je pregledala 
reševanje te tematike v sosednih občinah – naša je edina, ki doslej te subvencije nima. 
Odbor je sprejel odločitev, da se otroci lahko izpišejo za največ 21 delovnih dni v obdobju med 
25. 6. do 31. 8. To število dni omogoča, da pokritost tega stroška. 
ODD predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep v predlagani obliki. 
 
Aleš Furlan pove, da je bil seji ODD 29. 3. prisoten, na zadnji seji odbora pa ne. Po pregledu 
gradiva in reševanja takih pobud na ostalih občinah, poda predlog, da se v besedilu sklepa 
zamenja besedo enkratno z dvakratno neprekinjeno odsotnost za najmanj 10 za največ 22 dni. 
Pod točko št. 2 izpostavi lanskoletni primer iz Vogrskega, kjer se je v času počitnic zmanjšalo 
število oddelkov in je bil en otrok iz Vogrskega premeščen v Vrtojbo. V tem primeru bi s tem 
sklepom bil izvzet iz predlaganega sklepa. Predlaga izjemo, ki naj se vključi v besedilo: »V 
kolikor v matičnem vrtcu, v katerega bi bili vključeni otroci z ozirom na stalno prebivališče, ni 
dovolj prostih mest, se pravico do subvencije iz prvega člena prizna tudi otrokom za katere ni 
mesta v matičnem vrtcu, če se vključijo v enote vrtca javnega zavoda, ki deluje na območju 
Občine Renče-Vogrsko.«    
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Župan povzame, da je se predlog podžupana nanaša na spremembo v prvem členu (iz 
enkratnega na dvakraten možen izpis), da se spremeni število dni iz 15 na 10 in iz 20 na 22 
dni, četrti predlog pa je dopolnitev drugega člena.  
 
Borut Zorn pove, da je podžupan bil prisoten na 16. seji ODD-ja in da je obravnavan sklep bil 
na seji sprejet. To dokaže s kopijo zapisnika, pod katerim je podpisan tudi svetnik in podžupan 
Aleš Furlan.  
Z njegovimi podanimi dopolnitvami in spremembami se ne strinja, saj je bil sklep s strani ODD-
ja na seji potrjen.  
  
Karmen Furlan postavi vprašanje glede sprememb, ki jih predlaga svetnik Aleš Furlan, če so 
te sploh v skladu s sprejetim proračunom. 
 
Vladka Gal Janeš pove, da podani predlog nima trenutnega finančnega zagotovila. 
 
Aleš Furlan replicira svetniku Borutu Zornu, da je na 16. seji bil prisoten in podprl sklep, s 
katerim so bili določeni dnevi odsotnosti (od 15 do 20 dni). Na 16. seji je bil sprejet sklep, da 
se bo zaključen sklep obravnaval na naslednji seji ODD-ja.  
 
Florida Petelin se strinja s predlogom Boruta Zorna. Poda predlog, da se podaljša možno 
obdobje izpisa, znotraj katerega je mogoče koristiti izpis, če to ne moti delovnega procesa 
vrtca.   
 
Vladka Gal Janeš pojasni, da s stališča delovanja vrtca morajo starši najmanj 14 dni prej 
napovedati odsotnost, saj mora vrtec nato organizirati zaposlene (njihove dopuste in delo). Z 
novim šolskim letom se oblikujejo novi oddelki, zato morajo biti ti s 1. septembrom popolnjeni.  
 
Urban Martinuč podpre predlog ODD in besedami njegovega predsednika.  
Prav se mu zdi, da je zadeva uvedena, kar bo tudi organizacijsko pripomoglo k izvedbi dela, 
določanju dopustov vzgojiteljic in oblikovanju manjšega števila oddelkov.  
Prav tako se strinja z možnostjo enkratnega izpisa. 
 
Radovan Rusjan se prav tako strinja s predlogom ODD. Poda pobudo, da se gradivo za sejo 
OS ne prebira ponovno tudi na sami seji.  
 
Andraž Furlan pove, da pozdravlja odločitev. Takšna olajšava se mu zdi privlačna za mlade 
starše. Prav tako se strinja, da se lahko izpis koristi samo v enkratnem obdobju. Apelira, naj 
bodo pravila za postopek izpisa čim bolj jasna in razumljiva staršem že ob prvem branju.  
 
Marko Švara se strinja s predlogom Urbana Martinuča. Predlagan kompromis se mu zdi 
primeren. Izpostavi še drugi člen, ki predpisuje, da sofinanciranje lahko koristijo samo občani 
naše občine, zato predlog sklepa podpira. 
 
Viktor Torjer prav tako podpre predlog. Opozori, da proračun občine ni brezmejen. Opozori 
tudi na širšo sliko sociale, ki ne temelji zgolj na šolstvu in varstvu otrok. Pove, da bo predlog 
podprl in da se kot takega da na glasovanje.  
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Župan pojasni, da predlog spreminjanja števila izpisov in dni samega izpisa ne more biti 
podano na glasovanje, saj bi bilo najprej potrebno izvesti finančno strukturo in napoved 
bremenitve proračunske postavke.  
Dopolnitev drugega člena pa lahko da na glasovanje. 
 
Aleš Furlan meni, da bi predlog lahko bil umeščen na junijsko sejo. Meni, da to ni v skladu s 
politiko biti mladim prijazna občina.  
Opozori tudi, da izpis iz vrtca ne pomeni nujno počitnic – nekateri starši na primer morajo 
koristiti dopust.  
Meni, da druge postavke imajo na voljo denar, ki ostaja in ki bil v ta namen bolje uporabljen. 
 
Župan ponovno pojasni, da lahko da na glasovanje le dopolnitev drugega člena sklepa, ker ta 
nima dodatnih finančnih posledic. Doda še, da bo najprej dal na glasovanje predloge 
sprememb in nato celoten sklep.  
 
Borut Zorn pojasni, da se je v prejšnjih letih vrtec na Vogrskem zapiral za neprekinjeno obdobje 
6 tednov. Tem otrokom je bila dana možnost, da pridejo za ta čas v vrtec Bukovica, a jim je to 
onemogočil ravnatelj OŠ Šempeter. Predlaga, da se, ker je sedaj na vodstvu nov ravnatelj, to 
možnost še enkrat poda. V tem primeru ne bi bil problem, ki ga izpostavi svetnik Aleš Furlan.  
 
Župan prekine sejo ob 20.00 in da na glasovanje nadaljevanje seje brez prekinitve.  
 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X   
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric       X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin       X   
Borut Zorn X  

Sklep o nadaljevanju seje brez prekinitve je sprejet. 
 
Aleš Furlan želi replicirati svetniku Borutu Zornu. 
 
Viktor Trojer prekini in opomni, da gre za postopkovni prekršek, saj je imel svetnik že veliko 
število replik. 
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Župan da na glasovanje razširitev 2. člena: »V kolikor v matičnem vrtcu, v katerega bi bili 
vključeni otroci z ozirom na stalno bivališče, ni dovolj prostih mest za te otroke, se pravico do 
subvencij iz 1. člena prizna tudi otrokom, za katere ni mesta v matičnem vrtcu, če se vključijo 
v enote vrtca javnega zavoda, ki pa delujejo na območju Občine Renče–Vogrsko.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI:  
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X   
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric       X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin       X   
Borut Zorn X  

Dopolnitev je sprejeta. 
 
 
Župan da na glasovanje predlagan sklep z vključeno pravkar izglasovano dopolnitvijo.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X   
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric       X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin       X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet. 
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K 11) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega (poročevalka: Špela Glušič, Višja 
svetovalka za pravne zadeve). 
 
Župan preide na enajsto točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o ukinitvi statusa javnega 
dobrega. Besedo preda poročevalki Špeli Glušič, Višji svetovalki za pravne zadeve. 
 
Špela Glušič pove, da gre za nepremičnini s parcelno številko 2251/24 in 2251/25 k.o. Renče. 
Ker nepremičnini ne služita več namenu javnega dobrega, se predlaga ukinitev tega statusa. 
Z ukinitvijo statusa javnega dobrega bodo nastopili pogoji za razpolaganje z nepremičnino. 
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega. 
 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X   
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric       X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin       X   
Borut Zorn X  

Sklep je sprejet. 
 

 

K 12) Odlok o spremembi Odloka o kategorizaciji občinskih cest (poročevalec: Tarik 
Žigon, župan). 
 

Župan preide na dvanajsto točko dnevnega reda, ki obravnava odlok o spremembi Odloka o 
kategorizaciji občinskih cest. Poročevalec je on sam, saj sodeluje z DRSI. Gre za 
kategorizacijo ceste za izgradnjo druge faze obvoznice Bazara–Volčja Draga. Gre za predel 
ceste, ki je bil lani urejen v kolesarsko stezo in ki obenem služi za vzdrževanje železniške poti. 
Zaradi nadaljevanja projekta je potrebno prekategorizirati navedeno cesto.  
Gre za prvo branje dopolnitve odloka. Čaka se še dopolnitev ceste s strani DRSI.   
Župan pove, da je predlog odloka obravnava Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo 
predsednici, Karmen Furlan. 
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Karmen Furlan pove, da OOP predlaga občinskemu svetu, da predlagano spremembo odloka 
sprejme v predlagani obliki. 
 
Župan preda besedo Andražu Furlanu, saj je predlagane spremembe odloka obravnavala tudi 
Statutarno pravna komisija. 
 
Andraž Furlan pove, da SPK predlaga občinskemu svetu, da predlagano spremembo odloka 
sprejme v predlagani obliki. 
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje odlok v prvem branju.  
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Vanda Ožbot X   
Marko Furlan X   
Aleš Furlan X  
Boris Čoha  X  
Andraž Furlan X   
Urban Martinuč X  
Žan Bric       X   
Karmen Furlan X  
Marko Švara X  
Viktor Trojer X  
Jožef Hvalica X  
Dušan Nemec X  
Radovan Rusjan X  
Florida Petelin       X   
Borut Zorn X  

Odlok je sprejet. 
 
 
K 13) Razno. 

Župan pove, da se na dan seje obeležuje rojstni dan Zorana Mušiča, po kateremu je 
poimenovana tudi dvorana, v kateri se odvija seja občinskega sveta.   
 
Radovan Rusjan še doda, da se na dan seje praznuje tudi dan mladosti. 

 
Seja občinskega sveta je zaključena ob 20.07 uri. 
 
Zapisala: Hana Šuligoj 
 

 
________ 

Župan 
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Odgovori na Vprašanja svetnikov iz 18. redne seje: 

 

 
- Marko Švara pripomni še, da je ob pregledu zapisnikov opazil, da nekatera vprašanja s strani 

svetnikov, ko ti želijo pisni odgovor po sami seji, ostajajo neodgovorjena. 

Verjetno se nanašate na vprašanje svetnika in podžupana Aleša Furlana glede 

razporejanje sredstev za investicije med KS Bukovica in Občino. V prilogi tega 

zapisnika je vsa potrebna dokumentacija. 

 
- Karmen Furlan ponovno postavi vprašanje, ali je občina izdala soglasje k novemu imenu 

Vipavska dolina in čezmejna Goriška. 

Na to tematiko smo imeli usklajevanja iz strani Občin Vipava, Ajdovščina, Nova 

Gorica, Renče-Vogrsko in Miren-Kostanjevca, na kar se nismo zedinili in ostaja 

blagovna znamka in destinacija Vipavska Dolina. 

 
- Aleš Furlan poda predlog: ker se mu poraja dvom o pravilnosti postopka glede ocenjevanja 

obeh prispelih predlogov za podelitev občinskega priznanja Zlati grb Občine Renče–Vogrsko v 

letu 2021, predlaga, da SPK in za to pristojne občinske službe preverijo in podajo mnenje o 

pravilnosti izvedbe ocenjevanja KMVVI ter do naslednje seje podajo občinskemu svetu mnenje 

z dokazili – ali so bili izpolnjeni vsi prijavni pogoji, ali so bili izpolnjeni vsi kriteriji in priloženi 

podatki in dokumenti, ki jih je predpisoval sam razpis. Predlog je podan na podlagi 16. člena 

Odloka o priznanjih Občine Renče–Vogrsko.  

V prilogi je dokumentacija KMVI, ki je obravnaval in ocenjeval prispele vloge. 

 
- Viktor Trojer  pove, da je ob obisku portala o plačilih občine zasledil plačila, knjižena kot fizična 

oseba, namen plače in potnih stroškov, kupoprodaja blaga, storitev, najemnina … Lani so ta 

plačila znašala v višini 40.000 evrov, letos znaša že 5.000 evrov. Prosi za pojasnilo vsebine teh 

stroškov (brez imen in osebnih podatkov).  

V prilogi je posredovano gradivo. 
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